
BARIN ANIVERSEAZA 1O ANI!
Ma gandesc la inceputurile Barin cu ceva emotii in
suflet si incerc sa pun niste ganduri pe hartie, fara
ca aceasta scurta introspectie sa sune excesiv de
corporatist.

Ce as putea spune la aniversarea de 10 ani ? Ca au
trecut foarte repede si am muncit mult, e usor de
imaginat. Ca nu a fost simplu intotdeauna, iarasi
era de asteptat. Important cred ca este unde am
ajuns si ce am reusit pana acum. 

Am pornit sa lucram cu start-up-uri, care isi
incepeau activitatea si cativa ani mai tarziu, cifrele
lor de afaceri atingeau deja milioane de euro.
Companii puternice romanesti si multi-nationale
ne-au cerut sprijinul pentu diverse proiecte de
fuziune, divizare sau extindere. Am inregistrat
primele puncte de lucru ale unor business-uri
pentru ca nici 5 ani mai tarziu sa realizam ca sunt
adevarate retele nationale. De la prima factura
emisa, si primul angajat, la necesitatea de a avea
audit financiar extern in cazul altor companii.
Investitii greenfield masive pentru care am sprijinit
pe partea de conformare contabila si fiscala. Pentru
toti acestia, zi de zi, tranzactii dupa tranzactii au
trecut prin mintea si mainile noastre.

Antreprenori pasionati si cu un simt de business de
exceptie au ales ca partener financiar Barin si
pentru asta vom fi mereu recunoscatori. Intr-un fel,
scopul pentru care am fondat Barin, s-a indeplinit :
acela de oferi calitate remarcabila si de a lua povara
contabila, fiscala si de salarizare de pe umerii
antreprenorilor pentru ca acestia sa poata fi
focusati eminamente pe business-ul lor.

Ca auditor, in prima parte a carierei, am vazut multe
deficiente in sistemul de control intern al
companiilor auditate. Nu de putine ori, am vazut
contabilitate dezorganizata si incorecta sau
incompleta si de acolo, probleme de performanta
financiara, fiscale si de finantare. Iar mai tarziu, ca
director financiar, am inteles si am simtit pe 

propria-mi piele cat de important este sa existe
niste proceduri bine definite in privinta gestiunii si a
controlului intern pentru o raportare eficienta si
exacta. 

De aceea, atunci cand am fondat Barin, nu mi-am
dorit vreodata cantitate, doar calitate excelenta si
servicii complexe, pentru ca stiu foarte bine unde
poate duce lipsa calitatii in acest domeniu. Si da,
atunci cand vorbim despre structuri sofisticate de
business si tranzactii complexe, cunoasterea si
intelegerea lor este apanajul elitei in domeniul
financiar. 

Cred ca putem vorbi de o reinventare a serviciilor
financiare dupa 2020, anul pandemiei. Cum spun
unii, secolul 21 a inceput in 2020 daca ne referim la
resetarea digitala si dinamica schimbarilor pe multe
planuri, concomitent. Oricat de socant si dificil ni 



s-a parut atunci, e imposibil sa nu realizam si lucrurile
bune care s-au realizat de atunci. 

De la primul angajat Barin si pina la echipa noastra de
astazi, am filtrat talente si oameni care au acumulat
enorm in zona financiara si au evoluat intr-un timp
record de la junior la pozitia de manager. Am format
si continuam sa formam profesionisti echipati cu un
set impresionant de cunostinte financiare.

As mai mentiona nivelul ridicat de pregatire a
profesionistilor romani in comparatie cu alte tari. Nu
de putine ori, am primit aprecieri din partea unor
companii mari din UK, SUA sau Germania care s-au
aratat placut impresionati de capabilitatile noastre in
financial reporting, IFRS si proiecte M&A. 

Ca sa parafrazez un client din Statele Unite : 

In acelasi timp, criza actuala de profesionisti generata
de o scadere drastica a absolventilor de profile
financiare isi spune cuvantul in calitatea serviciilor de
management financiar. Domeniul tine de atentie si
minutiozitate, calitati greu de gasit in randul 

 ‘ ’ I  would l ike  to express our  s incere
grat i tude for  the excel lent  account ing
serv ices provided by your  team.  Your  team's
expert ise and professional ism were
invaluable throughout th is  process .  We
appreciate your  wi l l ingness to col laborate
with us despite  the d istance .

At  our  organizat ion,  we expect  th is  level  of
serv ice across al l  our  locat ions ,  and
professionals  l ike  you are tru ly  hard to f ind” .

generatiei tinere de astazi. Poate si ideea ca
inteligenta artificiala va inlocui contabilii contribuie la
un interes ceva mai scazut pentru aceasta profesie.
Insa este clar : inteligența artificiala si automatizarea
proceselor de prelucrare de date, cresc eficiența
profesiei, permițandu-ne sa generam mai multa
valoare pentru companiile pe care le deservim. Vom
profita astfel sa ne dedicam activitatilor care
stimuleaza performanta pentru clientii nostri, cu
smerenia si uriasul respect cuvenit pentru orice efort
de business. 

Le multumesc minunatelor colege, care au fost si
sunt parte din Barin: Madalina, Iuliana, Mihaela,
Larisa, Nicoleta, Sorina, Gabriela, Raluca si Diana si
multe altele. Fiecare din ele a contribuit la ceea ce a
devenit azi echipa.

Personal, cred in puterea interactiunii dintre oameni
si capacitatea noastra de a ne intelege, completa si
inspira unii pe altii, de a ne sprijini reciproc. In acelasi
timp incurajez echipa mea mereu sa faca lucrurile mai
eficient si mai bine, de aceea am ales softurile si
aplicatiile cele mai performante pentru servicii mai
rapide si o diminuare a muncii care nu presupune
valoare adaugata. Deocamdata, valoarea reala este
data tot de oameni – de cei valorosi. Sa apreciem deci
oamenii valorosi si autentici de langa noi.

Cu multumiri si toata recunostinta,

Anca


